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Mötesdeltagare
Oddbjöm Ericsson, ordf/sekr

Astrid Nylén
Henrietta Klyvert
Karl-Ove Söderberg

Christin Sundvisson, kyrkoherde

_

Berit Andersson, tjg ers

Johnny Jonsson, tjg ers

Lennart Blom, ej tjg ers

§50

Sammanträdets öppnande.
Ordförande Oddbjöm Ericsson hälsade välkommen och öppnade sammanträdet.

§ 51

Val av sekreterare.

Eftersom sekreteraren KristinaWåger inte var närvarande valdes Oddbjöm Ericsson till sekreterare
för sammanträdet.

§ 52

Val av protokollsjusterare.
Astrid Nylén utsågs att justera dagens protokoll.

§ 53

Fastställande av föredragningslista.

Dagordningen fastställdes.

§ 54

Reflektioner efter Församlingsrådsdagen.
Ordförande frågade de ledamöter som deltog i Församlingsrådsdagen i Bräcke den 12 november om
de hade något att säga om dagen. ”Vansinnigt bra!” var den första kommentaren. Flera av de som del-
tog framhöll hur bra upplägget var, att det var blandade grupper, att man fick ta del av erfarenheter
från både större och mindre församlingar.
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§55

Verksamhetsinformation.
- Konfirmation. Tyvärr blev det ingen konfirmationsgrupp i Hällesjö-Håsjö församling. Diskuterades
möjliga orsaker till att det inte blev några konfirmander, trots att i stort sett hela årskurs 8 var intres-
serade när konfirmandledama besökte Kälarne skola.

- Barn- och ungdomsverksamhet. Ordförande konstaterade att den enda verksamhet som bedrivs för
barn och unga är, Pyttesång för små barn och en bamkör för bam i åk 3-5, under ledning av Marie
Källström.

- Diakonalt arbete sker genom diakon Mona Brink, som deltar i Tisdagsfika i Kälarne och dessutom
möjlighet till enskilda samtal en gång per vecka. Hon har också andakt på Tallgläntan en gång i må-
naden.
Christin tipsade om att man kan ordna Öppet kyrkis en gång i månaden med ”Tacokväll”

§56

Behov. förslag och idéer för våren 2023, samt förslag till gudstjänstplanering våren 2023.

Församlingsrådet har fått förslag till verksamhetsplanering från verksamhetschefAstrid Blomqvist.
Församlingsrådet diskuterade förslaget och konstaterade att det var nöjtmed förslaget, med några få
förslag till ändringar, som skulle diskuteras med Astrid.

Förslag att flytta ”Mässa Hällesjö kyrka” den 5 februan' och den 19 mars till Tossengård, Sörbygden.
Altemativt skulle det kunna vara gudstjänst i stället förmässa. Detta under förutsättning att bygde-
gårdsföreningen kan tänka sig att upplåta lokalen och stå för ñka efter gudstjänsten.

Detta skulle innebära att Hällesjö kyrka inte behöver vännas upp för gudstjänster under perioden ja-
nuan-mars.

§57

Rekrytering av kyrkvärdar.
Ordförande tog äter upp frågan om rekrytering av nya kyrkvärdar. Idag finns bara 4 kyrkvärdar och
det behövs fler för attminska trycket på alla.

§58

Lokala traditioner.

Ordförande tog upp frågan om lokala traditioner, hur bevarar vi dem?
Olika traditioner diskuterades och församlingsrådet konstaterade vikten av att bevara lokala traditio-
ner, vid gudstjänster, begravningar mm. Det är de som gör församlingar lite speciella i förhållande till
andra församlingar.
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§59

Församlingskollekter 2023.

Ordförande föreslog att församlingskollektema skulle fördelas mellan Ljusglimten, lokal diakoni och
ACT Svenska kyrkan.
Christin föreslog att man kan låta församlingskollektema gå till ett specifikt ändamål under en längre
period och sedan byta ändamål en eller två gånger. Bäst vore att kollektema under den första perioden
fick gå till Ljusglimten för att trygga den.
Församlingsrådet diskuterade och kom fram till att dela församlingskollektemamellan Ljusglimten
och ACT Svenska kyrkan under 2023.
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§60

Ekonomi.

Ordförande hade för dagen inga uppgifter om hur det såg ut med församlingsrådets ekonomi, men
uppgifterna kommer att redovisas i protokollet.

Enligt uppgifter från Lars Flcnsburg, Servicebyrån, har församlingsrådet per den 24 november förbru-
kat 5.240 kr av sin budget på 48.600 kr.

§61

Kontaktperson med fastighetsutskottet.

Fastighetsutskottet under kyrkorådet har begärt att få en kontaktperson från församlingama.

Församlingsrådet anser att vaktmästama är de som bäst känner till alla fastigheter och därför borde
varamest lämpliga kontaktpersoner.

§62

Liturgiska kläder mm.

Frågan om liturgiska kläder uppmärksammades då det saknas röklin och albor i våra kyrkor.
Christin föreslog att det borde finnas en kortare och en längre alba och ett kortre och ett längre röklin i
Håsjö nya kyrka och i Hällesjö kyrka, samt ett kortare röklin i Ljungå kapell.
Till Håsjö gamla kyrka får man tamed alba eller röklin.
I Håsjö nya kyrka saknas en grön Bursa.

Vid förra sammanträdet beslutade församlingsrådet att köpain ett antal corporale, samt till Ljungå
kapell kalk, kanna, fat och oblatask
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§63

Kyrkkaffe Första Advent.

§ 64

Luciafika 11/12.

Den 11/12 blir det gudstjänst med Luciatåg i Håsjö nya kyrka. Ordförande informerade om att han och
kantorMarie Källström kommer att baka och bjuda på fika efter gudstjänsten.

§65

Julblommor.

Enligt tradition har församlingen uppvaktat alla över 90 årmed en julblomma. Det är en mycket upp-
skattad tradition.

Ordförande föreslog att församlingen skulle göra lika i år.

§66

Information.

Ordförande och Christin informerade om en broschyr om som snart kommer att finnas i våra kyrkor.
Den handlar om vad medlemskapet i Svenska kyrkan innebär. I broschyren finns en talong för ansö-
kan om medlemskap i Svenska kyrkan. Det ñnns också information om vad det innebär att gå ur
Svenska kyrkan.

§67

Sammanträden 2023.

Ordförande föreslog att församlingsrådet i Hällesjö-Håsjö ska ha fyra sammanträden under 2023, för-
lagda så att de passar in i ”Årshjulet”.
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§68

Övrig fråga.
Astrid Nylén undrade om det fanns möjlighet för henne som internationellt ombud att få reseersätt-
ning när hon hjälper till med aktiviteter i granntörsamlingama (Stugun och Borgvattnet).
Christin informerade om att frågan varit uppe i kyrkorådets arbetsutskott och att det inte finns möjlig-
het att ge reseersättning till fn'villigarbetare. Anledningen är att det inte går att bestämma vilka typer
av frivilligt arbete som i så fall skulle vara grund för rätt till reseersättning.

§69

Sammanträdets avslutande.

Ordförande tackade alla och avslutade sammanträdet.

Ett särskilt tack riktades till Henrietta, Astrid och Berit som ordnat med gott fika.
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